
Aan: Demissionair Minister van Infrastructuur en Waterstaat 

Postbus 20901 

2500 EX Den Haag 

cc. Kamercommissie Infrastructuur en Waterstaat. 

Barneveld, 05 juni 2025 

Betreft: Voortgang aanpak A1/A30 in relatie tot Knooppunt Hoevelaken – geen verdere 

vertraging 

Geachte minister, 

Namens de voltallige gemeenteraad van de gemeente Barneveld willen wij u met klem verzoeken om, 

ondanks de demissionaire status van het kabinet, de voortgang in de aanpak van knooppunt A1/A30 

bij Barneveld in relatie tot knooppunt Hoevelaken, onverminderd voort te zetten. 

Zoals u bekend is, zijn de verkeerskundige knelpunten op deze wegen reeds langere tijd onderwerp 

van zorg. De aanvankelijke besluitvorming over maatregelen voor deze cruciale verkeersaders is lange 

tijd uitgesteld, maar onder het nu gevallen kabinet is er eindelijk concrete voortgang geboekt. Daar 

waren wij content mee. Wij benadrukken dat het van groot belang is dat deze voortgang niet opnieuw 

stagneert. 

De urgentie is onmiskenbaar. De A1 prijkt al geruime tijd hoog in de file-top 10 van Nederland. 

Daarnaast voert knooppunt A1/A30 de landelijke lijst aan als het gaat om het aantal 

verkeersongevallen. Dit heeft grote gevolgen voor de bereikbaarheid, verkeersveiligheid en 

economische vitaliteit van onze regio. 

De gemeente Barneveld ligt centraal in Nederland en vormt een belangrijke schakel in het nationale 

wegennet. De verkeersproblematiek op de A1 en A30 raakt dan ook niet alleen onze regio, maar heeft 

impact op de gehele landelijke mobiliteitsstructuur. Juist vanwege deze centrale ligging is het oplossen 

van de structurele filedruk op deze wegen van breed maatschappelijk belang. 

Er is zowel lokaal, regionaal als landelijk brede consensus over de noodzaak van ingrijpen. Ook als het 

gaat om het gelopen proces tot nu toe en de mogelijkheden voor het vervolg. De unanimiteit over het 

nut en de noodzaak van de voorgestelde infrastructurele verbeteringen mag niet verloren gaan door 

bestuurlijke stilstand. 

Wij roepen u dan ook op om, binnen de mogelijkheden van het demissionaire kabinet, alles in het 

werk te stellen om de reeds ingezette koers voort te zetten en op korte termijn de noodzakelijke 

besluiten te nemen en tot realisering over te gaan.   

Hoogachtend, 

Namens de voltallige gemeenteraad van Barneveld, 

 

Gert Hein Kevelam J. Top  J. Verstoep  A. Korevaar D. de Vries  

Fvz. Lokaal Belang Fvz. SGP Fvz. Christen Unie Fvz. Pro’98 Fvz. CDA 

J. van Schaik  J.A.G.M. van den Wildenberg  T. Bos 
Fvz. VVD  Fvz. Burger Initiatief   Onafhankelijk raadslid 
 
NB: Vragen en antwoorden graag via g.kevelam@raad.barneveld.nl 


